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Będą środki na modernizację kolei

Wykorzystanie środków Unijnych dla województwa świętokrzyskiego będzie dziś jednym z
tematów wizyty ministra rozwoju regionalnego Grażyny Gęsickiej. Wykorzystanie środków
Unijnych dla województwa świętokrzyskiego będzie dziś jednym z tematów wizyty ministra
rozwoju regionalnego Grażyny Gęsickiej. Pewne już jest, że nasz region otrzyma środki na
modernizację kolei i dróg – zapewnił dziś w Radiu PLUS wicepremier Przemysław
Gosiewski. Modernizowana jest krajowa “siódemka” – wpisane w program przygotowań do
EURO 2012. Jest to inwestycja znacząca dla mieszkańców regionu świętokrzyskiego. Poza
tym są zapewnione środki na modernizację linii kolejowej numer 8, biegnącej przez Kielce.
Jednym z założeń tej modernizacji jest to, by po jej zakończeniu pociągi mogły rozwinąć
prędkość 160 km/h.
Nadal jednak nie jest rozwiązany problem związany z budową lotniska w Obicach.
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